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Rada Miasta i Gminy Kórnik 

SE.BRM.0002.10.2021 

 

 

Protokół nr 37 

 

 

XXXVII Sesja RMiG Kórnik odbyła się 27 października  2021 roku w sali strażnicy OSP, 

przy ul. 20 Października 93 w Kórniku. Obrady rozpoczęto o godz. 13.00, a zakończono  

o godz. 18.12 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Beata Bruczyńska 

3. Maciej Brylewski 

4. Dominika Buczkowska 

5. Iwona Cupryjak 

6. Stanisław Duszczak 

7. Roman Genstwa 

8. Krystyna Janicka 

9. Jarosław Janowski 

10. Magdalena Kosakowska 

11. Iwona Kosmalska 

12. Łukasz Kwas 

13. Adam Lewandowski 

14. Jarosław Mieloch 

15. Magdalena Pawlaczyk 

16. Andrzej Regulski 

17. Jerzy Rozmiarek 

18. Andrzej Surdyk 

19. Jerzy Walczyk 

20. Agnieszka Wiśniewska 

21. Adam Zydroń 
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1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodniczący Adam Lewandowski otworzył XXXVII Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Oświadczył, że miejsce obrad zostało przygotowane zgodnie z wymogami reżimu 

sanitarnego. Poprosił zebranych o samokontrolę stanu zdrowia oraz ograniczanie czasu 

wypowiedzi. Przewodniczący wskazał, że dokument zawierający wytyczne sanitarne stanowi 

załącznik do protokołu.  

Następnie przewodniczący powitał zebranych na XXXVII Sesji. Podkreślił, że uczestników 

Obrad obowiązują zapisy Klauzuli informacyjnej wydanej w związku z prowadzeniem 

transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik (dokument jest załącznikiem 

do protokołu). Poprosił dyskutantów o kontrolowanie wypowiedzi, emocji i wzajemny 

szacunek. 

Przewodniczący Adam Lewandowski, na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach 

brało udział 17 radnych. RMiG Kórnik miała kworum i mogła podejmować prawomocne 

decyzje.  

Przewodniczący zapytał zebranych, czy mają propozycje zmian ogłoszonego wcześniej 

porządku obrad. Nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
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5. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

a) z wykonania przetargów, 

b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

6. Sprawozdania Komisji Rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2021-2032, 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok, 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

d) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 

rolnego, 

e) dopłaty do taryfy Spółki z o.o. Wodociągi Kórnickie i Usługi Komunalne 

WODKOM KÓRNIK dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

w miejscowościach: Celestynowo, Czmoń, Czmoniec, Kromolice, Pierzchno, 

Radzewo, Runowo, Szczodrzykowo, Trzykolne Młyny na terenie Miasta  

i Gminy Kórnik, 

f) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

g) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy, 

h) ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności, 

przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości 

niezamieszkałych, 

i) ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok 

od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 

j) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

k) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Borówca na lata 2021-2026, 
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l) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Borówca Nowego na lata 2021- 

2026, 

m) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Kamionek Północnych na lata 2021-

2026, 

n) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Kamionek Starych na lata 2021-

2026, 

o) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Kamionek Przy Lesie na lata 2021-

2026, 

p) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Skrzynki na lata 2021-2026 

r) uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną  

i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Kórnik”, 

s) rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Kórnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 rok, 

t) wyrażenia woli przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi, 

u) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej nr 2468P - ulicy Głównej  

w rejonie skrzyżowania z ulicą Dębiecką w miejscowości Biernatki, 

w) uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych 

pomnika przyrody dębu szypułkowego rosnącego na terenie cmentarza parafii 

pw. św. Wojciecha w Kórniku – Bninie, 

x) ustalenia sieci publicznych przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych  

w szkołach podstawowych na terenie Miasta i Gminy Kórnik, 

y)   nadania nazwy ulicy w miejscowości Błażejewo, 

z)   nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa, 

aa) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wsi Czołowo, gmina Kórnik, 

ab) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębach geodezyjnych Dachowa  

i Szczodrzykowo, ograniczonego linią kolejową oraz ulicami: Dworcową, 

Poznańską i Klonową, gmina Kórnik, 

ac) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wsi Dworzyska oraz dla wsi Konarskie, gmina Kórnik, 
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ad) rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa. 

8. Interpelacje. 

9. Zapytania. 

10. Wnioski radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

13. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radnego Andrzeja Regulskiego. 

Głosowano w sprawie: 

Wyboru na sekretarza obrad radnego Andrzeja Regulskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Nie zgłoszono uwag do dokumentu, który jest załącznikiem do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXVI Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej 

Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krystyna Janicka, Magdalena Kosakowska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Głos zabrał prezes Kórnicko – Bnińskiego Bractwa Kurkowego, brat Marek Baranowski, 

który przedstawił roczne sprawozdanie z działalności – załączone do protokołu. Następnie 

zaprosił zebranych i mieszkańców gminy do korzystania ze strzelnicy Bractwa. Prezes 

omówił także plany, w tym przygotowanie do setnej rocznicy zjednoczenia Bractw 

Kurkowych. Brat Roman Czechowski przedstawił zamysł książki, nad której wydaniem 

trwają prace. Przypomniał, że 31 lat temu uczestniczył w Sesji Rady Miejskiej w Kórniku. 

Przedstawił historię bractw. Podkreślił, że kórnickie zostało założone w 1745 roku przez 

Teofilę Szołdrską – Potulicką. Przewodniczący Adam Lewandowski powiedział, że tradycja 

corocznych wystąpień braci kurkowych jest praktykowana i będzie kontynuowana. W imieniu 

włodarzy gminy podziękował za dotychczasową współpracę i promocję społeczności 

lokalnej, zapewnił o wsparciu w przyszłości.  

 

Przewodniczący Adam Lewandowski odczytał sprawozdanie ze swojej działalności 

międzysesyjnej (dokument stanowi załącznik do protokołu). 

Poinformował także, że do Rady wpłynęły informacje posłów nt. reakcji na Apel RMiG 

Kórnik dotyczący „Szkółek Kórnickich: 

- posłanka Joanna Jaśkowiak złożyła interpelację poselską, 

- poseł Bartłomiej Wróblewski zwrócił się w sprawie do Prezesa PAN. 

Ww. pisma są załącznikami do protokołu. 

Nie zadano pytań do sprawozdania przewodniczącego. 

 

5. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, odczytał wiceburmistrz Sebastian Wlazły. 

Radna Anna Maria Andrzejewska poprosiła o rozwinięcie informacji z punktów  12 i 16. 

Podziękowała wiceburmistrzowi Sebastianowi Wlazłemu za pomoc strażakom i udział  

w akcji gaśniczej 16 października br. 
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Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że spotkanie z przedstawicielami PKP (p.12) 

dotyczyło planów i projektów gminy dotyczących budowy węzła przesiadkowego.  

CPK uzgodnił dokumenty, jednak w 2018 roku PLK poinformowały o planach budowy 

dwóch torów na linii Poznań – Wrocław. Spotkania mają na celu ostateczne uzgodnienie 

planów przez PLK lub wypracowanie wytycznych do przeprojektowania. Odnośnie rozmów  

z przedstawicielami Aquanet S.A. (p.16) burmistrz powiedział, że celem spotkania  

były uzgodnienia dotyczące inwestycji w ul. Kempingowej w Borówcu, podłączenia  

os. Wczasowego w Mościenicy i ul. Kempingowej do sieci kanalizacyjnej, a następnie 

budowy ścieżki rowerowej.  

Radny Łukasz Kwas poprosił o rozszerzenie informacji z p. 6 – dotyczącego planów 

powstania farmy fotowoltaicznej. Burmistrz Przemysław Pacholski przypomniał,  

że na poprzedniej sesji złożony został protest mieszkańców Dachowy i Szczodrzykowa (około 

600 osób) przeciw powstaniu farmy. Wskazał, że UMiG Kórnik ma odpowiednie narzędzia, 

by zablokować inwestycję. Z uwagi na partnerskie stosunki z FZK zorganizowano spotkanie. 

Burmistrz przedstawił przedstawicielom Fundacji pisma zawierające protesty. Poprosił,  

by FZK rozwiązała umowę z przedsiębiorcą lub wycofała wniosek o wydanie warunków 

zabudowy dla omawianego terenu. Prezes FZK będzie rozmawiał z firmą. Burmistrz wyjaśnił,  

że procedura wydania warunków zabudowy jest w toku, dlatego przedstawił projekt 

przystąpienia do opracowania mpzp w Szczodrzykowie. Dla terenów w Dachowie gmina  

ma aktualne przystąpienie. Radny Adam Zydroń zgodził się, że 600 osób protestujących  

to duża grupa mieszkańców. Zapytał o ich argumenty oraz o termin odpowiedzi FZK. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że prezes Fundacji nie określił terminu 

udzielenia odpowiedzi. Mieszkańcy nie chcą mieć ogromnej instalacji fotowoltaicznej  

w sąsiedztwie swoich domów. Nie jest znane oddziaływanie ogniw w takiej skali na ludzi. 

Nie jest znany wpływ na temperaturę. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły podkreślił,  

że jeden z omawianych terenów ma powierzchnię 40 ha, leży w bezpośrednim sąsiedztwie 

osiedla mieszkaniowego. Powtórzył, że nie ma wiedzy nt. wpływu na wilgotność powietrza  

i temperaturę. Ponadto należy wziąć pod uwagę sąsiedztwo boiska szkolnego. Dla terenu przy 

boisku nie będzie konieczności wydania decyzji środowiskowej, ponieważ inwestor wskazał 

obszar mniejszy niż 1ha. Radny Adam Zydroń powiedział, że zgadza się z przedstawioną 

argumentacją. Wyraził ubolewanie, że zarząd FZK nie konsultował tak znaczącej inwestycji  

z mieszkańcami i władzami gminy. Radny przypomniał sprawę nieruchomości FZK  

nad jeziorem w Biernatkach (prowadzona w K.IRiPP), gdzie doszło do nadużyć. Komisja 

wnioskowała do Wód Polskich i Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. Radny 
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Roman Genstwa przypomniał, że przedstawiał problem w interpelacji podczas XXXVI Sesji. 

Podkreślił, że zarząd FZK podjął decyzję z zaskoczenia. Wspomniał o domysłach 

mieszkańców dotyczących potrzeb finansowych Fundacji w związku z powołaniem nowego 

członka Zarządu. Radny Roman Genstwa zaznaczył, że już miesiąc temu mówił  

o zagrożeniach w związku z sąsiedztwem boiska szkolnego i gier dziecięcych. Radny Roman 

Genstwa zalecił radnemu Adamowi Zydroniowi zapoznanie się z przywołaną interpelacją. 

Radny Andrzej Regulski przekazał uwagę mieszkańców, dotyczącą zbiórki na terenie  

MiG Kórnik karmy dla zwierząt będących w schronisku w Gaju. Radny zaproponował,  

by np. na łamach Kórniczanina przypomnieć mieszkańcom, że bezdomne zwierzęta z terenu 

gminy oddawane są do schroniska w Skałowie. 

 

5a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, które jest załącznikiem do protokołu, odczytała sekretarz Iwona Pawłowicz – 

Napieralska. 

Nie zadano pytań. 

 

5b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Sprawozdanie, załączone do protokołu, odczytała kierownik Anna Biernacka. 

Radna Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy UMiG Kórnik będzie aplikował o środki  

w ramach ogłaszanych w listopadzie br. konkursów dotyczących modernizacji budynków 

użyteczności publicznej. Kierownik odpowiedziała, że tak. Dokumentacja jest przygotowana, 

pracownicy czekają na ogłoszenie naboru. Radna Anna Maria Andrzejewska pogratulowała 

pozyskania środków w ramach programu Polski Ład. Następnie zapytała z czego wynikają 

różnice w wysokości dofinansowania dla poszczególnych szkół (p.7). Kierownik Anna 

Biernacka wyjaśniła, że wielkość dotacji zależna jest od liczby uczniów. Są 4 progi 

dofinansowania. Radna zapytała, czy pozostałe szkoły zamierzają złożyć wnioski. Kierownik 

odpowiedziała, że SP 2 Kórnik i SP Szczodrzykowo przygotowują aplikacje. 

Radny Jerzy Walczyk zapytał, czy jest uzasadnienie odmowy dofinansowania budowy węzła 

przesiadkowego w Gądkach z programu Polski Ład. Podkreślił, że jest to strategiczna 

inwestycja, ważna dla wielu mieszkańców. Burmistrz Przemysław Pacholski powtórzył,  

że gmina oczekuje na spotkanie z PLK, co pozwoli ukierunkować dalsze działania 

projektowe. Jeżeli nie dojdzie do uzgodnień projekt zostanie ograniczony do zakresu ich nie 

wymagającego. Burmistrz podkreślił, że bez względu na rozwiązania techniczne zadanie 

należy zrealizować. Rok 2022 zostanie wykorzystany na uzgodnienia i dopracowanie 



 

9 
 

szczegółów rozwiązań. Zadanie wpisuje się w strategię zielonego transportu. Aplikacje będą 

składane do kolejnych konkursów. Burmistrz poinformował również, że złożono wnioski  

w ramach dofinansowań do budowy dróg: ul. Wiosennej w Borówcu i Szerokiej  

w Robakowie. Urząd przygotowuje się do kolejnych naborów dla inwestycji drogowych  

i oświatowych. Kierownik Anna Biernacka wyjaśniła, że rząd ogłosił listę zaakceptowanych 

wniosków w ramach dofinansowania z programu Polski Ład. Spis nie ma uzasadnienia,  

czy kolejności punktowej.  

Radny Roman Genstwa zapytał o zasady dotyczące przyznawania środków na zakup 

komputerów dla dzieci z rodzin pracowników PGR. Kierownik Anna Biernacka zwróciła 

uwagę, że zasady przyznawania dofinansowania zmieniają się bardzo często. Listę 

miejscowości, w których były PGR zatwierdza KOWR. Środki może otrzymać potomek  

w prostej linii, z gminy, w której były PGR. Składane jest oświadczenie, jednak 

odpowiedzialnym za przyznanie środków jest burmistrz, który musi udowodnić prawo  

do dofinansowania. Obecnie złożonych jest 170 wniosków. Termin mija w dniu bieżącej sesji. 

Radny Roman Genstwa zapytał o oczekiwania ze strony Urzędu. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak podkreślił, że obowiązującym dokumentem jest oświadczenie. Na jego podstawie 

będą przyznawane i rozliczane środki. Zachęcił, by ci którzy mają możliwość, składali  

wnioski.  

 

5c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Jerzy Walczyk powiedział, że jednego z mieszkańców zaniepokoiła duża dysproporcja 

między ilością pouczeń i mandatów, zarówno w bieżącym sprawozdaniu, jak i poprzednim. 

Komendant Tomasz Haremza podkreślił, że sprawę należy rozpatrywać pod kątem liczby 

podejmowanych interwencji. Powiedział, że cieszy go fakt stosowania większej liczby 

pouczeń. Są to działania prowadzone zgodnie z założeniami powołania Straży Miejskiej, 

która ma ujawniać i pouczać, a nie karać.  

Radna Anna Maria Andrzejewska zapytała na jakiej podstawie, pod kątem gospodarowania 

odpadami, są kontrolowane posesje. Komendant wyjaśnił, że kontrole prowadzone  

są na podstawie półrocznego planu (przekazywany UMiG Kórnik), informacji  

od mieszkańców bądź informacji wydziałów UMiG Kórnik. Radna Magdalena Kosakowska 

powiedziała, że cieszy ją podejście, wg którego kara nie jest pierwszą reakcją służb. 

Przywołała informacje pozyskane na posiedzeniu K.BiF (21.10.2021) mówiące  
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o tym, że korzystający ze zniżki za kompostowanie mogą oddawać nadwyżkę odpadów  

do systemu. Mieszkańcy nie będą z tego tytułu karani, czy pouczani.  

 

5d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Protokoły z posiedzeń KBRD, które odbyły się 11 sierpnia i 8 września 2021 roku,  

są załącznikami.  

Nie zadano pytań.  

 

6. Sprawozdania Komisji Rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Przewodniczący Rady wskazał, że z powodu nieobecności przewodniczącej K.EKiPS  

i wakatu na stanowisku zastępcy przewodniczącej tej Komisji, sprawozdanie zostanie złożone 

podczas kolejnej Sesji. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – przewodnicząca Beata Bruczyńska: 

Przewodnicząca podkreśliła, że Komisja po raz kolejny nie miała kworum. Wysłuchano 

informacji nt. projektów uchwał, zapoznano się z uchwałami zebrań soleckich dotyczącymi 

Funduszu Sołeckiego na bieżący i przyszły rok.  

 

Komisja Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej – zastępczyni przewodniczącego 

Anna Maria Andrzejewska: 

Radna podkreśliła, że z powodów technicznych Komisja w kilku punktach posiedzenia  

nie miała kworum, nie wszystkie sprawy uzyskały opinię. Radni opiniowali projekty uchwał 

na bieżącą sesję. Zapoznali się z wnioskami o opracowanie lub zmianę mpzp i studium,  

o wydanie warunków zabudowy i pismem, które wpłynęło do komisji. Radni zaopiniowali 

propozycję odpowiedzi. 

 

Komisja Rewizyjna – przewodniczący Jerzy Walczyk: 

Komisja zakończyła kontrolę w Przedszkolu w Kamionkach oraz wysłuchała informacji  

nt. organizacji, nadzoru finansowego oraz wyjaśnienia zarzutów w OSP Kórnik,  

rok po wypracowaniu zaleceń pokontrolnych. 

 

Komisja Budżetu i Finansów – przewodniczący Stanisław Duszczak: 

Radni zaopiniowali projekty uchwał na bieżącą Sesję. Radny Stanisław Duszczak odnosząc 

się do informacji nt. dofinansowania z programu Polski Ład podkreślił, że rząd nie posiada 
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własnych pieniędzy, a źródłem finansowania ww. programu są środki jst. Radna Magdalena 

Kosakowska nawiązując do dyskusji nt. procedury, która toczyła się podczas posiedzenia 

K.BiF, poprosiła radcę prawnego o wydanie opinii nt. wniosków dalej idących. Zapytała,  

czy wnioskiem takim jest propozycja opiniowania projektu burmistrza bez zmian. Burmistrz 

Przemysław Pacholski uznał, że dobrze, że wniosek złożony na K.BiF został wycofany. 

Powiedział, że radca odniesie się do wniosku radnej o opinię. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę. 

Po przerwie: 

 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty są załącznikami do protokołu. 

 

7a,b) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2021-2032, 

- zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Autopoprawki do projektów przedstawiła kierownik Anna Kozłowska. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2021-2032.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Kosakowska 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2021-2032.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Kosakowska 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/507/2021 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Kosakowska 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Kosakowska 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/508/2021 

 

7c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

PRZECIW (1) 

Magdalena Kosakowska 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/509/2021 

 

7d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej 

jako podstawa obliczania podatku rolnego: 
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Pozytywna opinia K.BiF oraz WIR. 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/510/2021 

 

7e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dopłaty do taryfy Spółki z o.o. Wodociągi 

Kórnickie i Usługi Komunalne WODKOM KÓRNIK dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  

w miejscowościach: Celestynowo, Czmoń, Czmoniec, Kromolice, Pierzchno, Radzewo, 

Runowo, Szczodrzykowo, Trzykolne Młyny na terenie Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

dopłaty do taryfy Spółki z o.o. Wodociągi Kórnickie i Usługi Komunalne WODKOM 

KÓRNIK dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę w miejscowościach: Celestynowo, Czmoń, 

Czmoniec, Kromolice, Pierzchno, Radzewo, Runowo, Szczodrzykowo, Trzykolne Młyny  

na terenie Miasta i Gminy Kórnik: 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 
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Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/511/2021 

7f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/512/2021 

 

7g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty  

dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy: 

Pozytywna opinia K.BiF 

Radny Stanisław Duszczak przeczytał odpowiedź, jakiej udzielił mieszkańcowi, który 

skrytykował głosowanie radnego przeciw zwiększeniu bonifikaty z tytułu kompostowania. 

Jednym z argumentów, w opinii radnego, jest zwiększenie dysproporcji opłat ponoszonych 

przez mieszkańców domów wielorodzinnych i jednorodzinnych.  

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Kosakowska 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/513/2021 

 

7h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za pojemnik  

lub worek o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych  

na terenie nieruchomości niezamieszkałych: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Przewodniczący Adam Lewandowski wyraził ubolewanie, że na terenach Rodzinnych 

Ogródków Działkowych obowiązują opłaty na podstawie przedstawianego projektu. Radny 

Stanisław Duszczak zwrócił uwagę, że nie zaproponowano maksymalnej podwyżki cen. 

Poziom stawek został zrównany z obowiązującymi w 2020 roku. Pozwoli to na zbilansowanie 

systemu. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony  

do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości niezamieszkałych -  

ze zgłoszonymi poprawkami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman  

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Magdalena Kosakowska 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/514/2021 

 

7i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, 

lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Przewodniczący Adam Lewandowski podkreślił, że ww. projekt nie dotyczy terenów ROD. 

Głosowano w sprawie: 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok  

od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno - wypoczynkowe.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Kosakowska 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/515/2021 

 

7j) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zgłosił konieczność uzupełnienia druku w związku  

z potrzebą dostosowania zapisów do nowelizacji ustawy, która weszła w życie w bieżącym 

miesiącu. Wiceburmistrz przedstawił zmiany ustawy. Wyjaśnił, że przepisy zezwalają  
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na nie odbieranie przez gminę odpadów bio wystawianych przed posesję, gdy są spełnione 

ustawowe warunki: mieszkaniec posiada kompostownik, korzysta z bonifikaty, gminny 

regulamin utrzymania czystości i porządku przewiduje zwolnienie z posiadania pojemnika, 

czy worka na odpady bio, w przypadku korzystania z bonifikaty. Zmiany wejdą w życie  

od 1 stycznia 2022 roku. Do końca tego roku nadwyżka odpadów bio musi być odebrana. 

Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał o odbiór gałęzi. Wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły odpowiedział, że mieszkaniec, mimo korzystania z ulgi, może oddać odpady bio  

w PSZOK. Radna Magdalena Kosakowska zwróciła uwagę, że ww. informacje nie zostały 

przekazane podczas dyskusji na październikowym posiedzeniu K.BiF. Radna przypomniała, 

że wiceburmistrz wyliczył koszt odbioru odpadów bio, na mieszkańca, miesięcznie na 6 zł, 

czyli 20% stawki. Wniosek złożony przez radną na K.BiF, o wprowadzenie 20% ulgi dla 

deklarujących całkowite zagospodarowanie odpadów bio, dotyczyć miał prawdopodobnie 

niewielu mieszkańców, gdyż warunek jest trudny do spełnienia. Byłoby to działanie 

proekologiczne, podnoszące świadomość mieszkańców. Wiceburmistrz powtórzył, że zmiany 

wchodzą w życie od nowego roku. Uznał, że ustawodawca nie jest konsekwentny 

dopuszczając możliwość oddawania nadwyżki odpadów bio do PSZOK w przypadku 

korzystania z ulgi za kompostowanie. Organizator systemu nie wie ile dany mieszkaniec odda 

odpadów w punkcie. Z tego powodu nie można zwiększyć ulgi. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak zgodził się z radną Magdaleną Kosakowską, że całkowite kompostowanie 

odpadów, np. trawy, jest bardzo trudne. Uznał, że koszt odbioru frakcji bio nie wynosi 20%. 

Odpad, mimo, że łatwiejszy do zagospodarowania niż inne frakcje, należy odebrać i z posesji 

i z PSZOK. Pojazdy pokonają tę samą trasę, mimo, że kilka posesji będzie wyłączonych  

ze zbiórki. Bilansując koszty wiceburmistrz powiedział, że 5% bonifikata jest właściwym 

rozwiązaniem. Radna Magdalena Kosakowska zwróciła uwagę na znaczenie idei i edukacji. 

Podkreśliła, że zachęcanie do zagospodarowania odpadów bio leży w interesie wszystkich. 

Powiedziała, że zmieni złożoną przez siebie deklarację i zrezygnuje ze zniżki  

za kompostowanie, ponieważ 1,50 zł nie jest warte wywożenia odpadów do punktu. Radna 

przypomniała postulat ustawienia kompostowników zbiorczych w terenach zurbanizowanych. 

Burmistrz Przemysław Pacholski podkreślił, że urzędnicy dążą do uzyskania jak największej 

wydolności systemu, mimo to potrzeba do niego dopłacić. Zwiększenie bonifikaty  

przy jednoczesnej możliwości oddawania odpadów bio do PSZOK, nie jest opłacalne  

dla systemu. Gmina ma podwójne zadanie: zachęcanie mieszkańców do kompostowania,  

ale również dbałość o bilansowanie systemu. Burmistrz przypomniał, że MiG Kórnik 

zobowiązana jest do oddawania określonych strumieni odpadów każdej z frakcji. Zakłócenie 
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strumieni będzie się wiązało z przyznaniem kar. Kary wpłyną na bilansowanie systemu,  

w konsekwencji podniesienie stawek opłat dla mieszkańców. Radna Magdalena Kosakowska 

przypomniała, że 20% kosztów stawki jako koszt odbioru odpadów bio podał na posiedzeniu 

K.BiF wiceburmistrz Sebastian Wlazły. Powiedziała, że wprowadzenie większej bonifikaty 

nie wpłynie na zmniejszenie strumienia odpadów. Wiceburmistrz przypomniał, że ustawa 

nakłada na gminy obowiązek udzielania ulg za kompostowanie. Powtórzył trzy warunki, które 

wniosła zmiana ustawy. Powiedział, że gdyby prawo nie nakazywało odbierania nadwyżki  

bio w PSZOK, ulga z tytułu kompostowania mogłaby być wyższa. Zapisy nowelizacji uznał 

za niekonsekwentne. Radny Stanisław Duszczak podkreślił, że konieczne będzie 

dokładniejsze oznaczanie pojemników. Następnie zwrócił uwagę na błędy językowe – 

niekonsekwentne stosowanie słów „liczba” i „ilość”. Radny Roman Genstwa, podsumowując 

dyskusję wskazał, że poszczególnym mieszkańcom obowiązująca w gminie bonifikata  

za kompostowanie nie opłaca się, jest jednak właściwa dla systemu. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę, podczas której poprawiono zapisy projektu. 

Po przerwie: 

 

Radna Anna Maria Andrzejewska dodała, że najważniejszą informacją jest obniżenie stawki 

miesięcznej opłaty dla mieszkańca. Podkreśliła, że koszt frakcji bio składa się z wydatków  

na odbiór oraz zagospodarowanie odpadów. Wykreślenie kilku posesji nie spowoduje 

zmniejszenia wydatków na transport. Z kolei możliwość oddawania nadwyżki bio w PSZOK 

nie obniży kosztów zagospodarowania. Wydatki systemu będą takie same, stąd propozycja 

pozostawienia takiego samego poziomu bonifikaty za kompostowanie. Burmistrz Przemysław 

Pacholski dodał, że z obniżki za kompostowanie nie mogą korzystać wszyscy. Przypomniał, 

że nie proponuje zmiany bonifikaty dla rodzin wielodzietnych. Pozostaje 25%.  

Głosowano w sprawie: 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości ze zgłoszonymi poprawkami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 
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Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Kosakowska 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/516/2021 

 

7k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Borówca na lata 2021-2026: 

Nie podjęto dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Borówca na lata 2021-2026. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/517/2021 

 

7l) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Borówca Nowego na lata 2021 – 2026: 

Nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Borówca Nowego na lata 2021 - 2026.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman  

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/518/2021 

 

7m) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Kamionek Północnych na lata 2021 – 2026: 

Nie zgłoszono zastrzeżeń. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Kamionek Północnych na lata 2021-2026.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/519/2021 

 

7n) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Kamionek Starych na lata 2021 – 2026: 

Radny Jerzy Walczyk zwrócił uwagę, że w lipcu br. ul. Brylantowa w Kamionkach, która  

w ww. Strategii została wskazana do wyasfaltowania, była już zmodernizowana. Uznał,  

że ulicę należy wykreślić z listy zadań. Radna Beata Bruczyńska oświadczyła,  

że dokumentów nie można zmieniać, ponieważ zostały przyjęte przez zebrania wiejskie. 

RMiG Kórnik może Strategię przyjąć lub odrzucić. Dokumenty zostały opracowane przez 

grupy odnowy wsi, które ponoszą odpowiedzialność za zapisy. Podkreśliła, że mieszkańcy 

poświęcali swój czas i zaangażowanie w powstanie opracowań. Poniesiono także koszt 
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wynajęcia moderatora. Pracownik Wydziału PFiZP UMiG Kórnik Jakub Szymaniak 

potwierdził słowa radnej. Dodał, że nie można powtórzyć procedury dla wcześniej 

opracowanego dokumentu. Musi powstać nowa strategia, kolejny raz należy podjąć 

współpracę z moderatorem z UMWW. Radna Magdalena Kosakowska uznała, że wpisanie 

ulicy, na której prace zostały wykonane, można uznać jako „błąd pisarski” lub zwrócić 

uwagę, że Strategia ma być wykorzystywana w latach 2021 – 2026 a jej zapisy są już 

wypełniane. Droga ul. Brylantowej w Kamionkach została wyasfaltowana w 2021 roku, czyli 

w czasie obowiązywania dokumentu. Przewodniczący RMiG Kórnik uznał,  

że najważniejszym jest fakt, że droga powstała i mieszkańcy są bardziej bezpieczni. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Kamionek Starych na lata 2021-2026.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, 

Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Duszczak 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/520/2021 

 

7o) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Kamionek Przy Lesie na lata 2021 – 2026: 

Nie podjęto dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Kamionek Przy Lesie na lata 2021-2026.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, 

Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Duszczak 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/521/2021 

 

7p) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

wsi Skrzynki na lata 2021 – 2026: 

Bez uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Skrzynki na lata 2021-2026.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/522/2021 

 

7r) Zaopiniowanie projektu uchy w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Kórnik”: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe  

dla Miasta i Gminy Kórnik”. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/523/2021 

 

7s) rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Kórnik z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Kórnik z organizacjami pozarządowymi  

oraz  

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/524/2021 

 

7t) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przejęcia od Powiatu 

Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 
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wyrażenia woli przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania 

drogami powiatowymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/525/2021 

 

7u) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji 

nowych przystanków komunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej nr 2468P - ulicy Głównej 

w rejonie skrzyżowania z ulicą Dębiecką w miejscowości Biernatki: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w ciągu 

drogi powiatowej nr 2468P - ulicy Głównej w rejonie skrzyżowania z ulicą Dębiecką  

w miejscowości Biernatki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/526/2021 
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7w) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 

pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomnika przyrody dębu szypułkowego rosnącego  

na terenie cmentarza parafii pw. św. Wojciecha w Kórniku – Bninie: 

Radny Stanisław Duszczak zgłosił konieczność wprowadzenia poprawek edytorskich,  

co zostało uczynione. 

Głosowano w sprawie: 

uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomnika 

przyrody dębu szypułkowego rosnącego na terenie cmentarza parafii pw. św. Wojciecha  

w Kórniku - Bninie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/527/2021 

 

7x) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli  

oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Na wniosek radnego Stanisława Duszczaka poprawiono błąd interpunkcyjny. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia sieci publicznych przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych na terenie Miasta i Gminy Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 
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Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/528/2021 

 

7y) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Błażejewo: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Błażejewo.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/529/2021 

 

7z) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Dachowa: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 
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Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/530/2021 

 

7aa) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Czołowo, gmina Kórnik: 

Nie wniesiono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi 

Czołowo, gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Roman Genstwa, Krystyna 

Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, 

Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Duszczak 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/531/2021 

 

7ab) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębach geodezyjnych 

Dachowa i Szczodrzykowo, ograniczonego linią kolejową oraz ulicami: Dworcową, 

Poznańską i Klonową, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 
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przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla terenu położonego w obrębach geodezyjnych Dachowa i Szczodrzykowo, ograniczonego 

linią kolejową oraz ulicami: Dworcową, Poznańską i Klonową, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/532/2021 

 

7ac) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi Dworzyska oraz dla wsi Konarskie, gmina 

Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi 

Dworzyska oraz dla wsi Konarskie, gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman  

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, 

Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/533/2021 
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7ad) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman 

Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Kosakowska 

NIEOBECNI (4) 

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr XXXVII/534/2021 

 

8. Interpelacje: 

Interpelacje są załącznikami do protokołu. 

Radna Magdalena Kosakowska przeczytała i omówiła, złożoną na piśmie, interpelację  

w sprawie kryteriów wyboru inwestycji gminnych, bezpieczeństwa drogowego i zespołu  

ds. budowy dróg w gminie. Przewodniczący Adam Lewandowski nie zgodził  

się z przedstawioną przez radną opinią nt. uległości RMiG Kórnik wobec burmistrza. 

Powiedział, że wraz z innymi radnymi czuje się obrażony. Wskazał, że UMiG Kórnik 

realizuje bardzo dużo inwestycji. Radna Magdalena Kosakowska, przywołując wątek mowy 

nienawiści odpowiedziała, że chciałaby, żeby mieszkańcy mieli wgląd w nagrania z komisji. 

Podkreśliła, że jest obrażana na wielu posiedzeniach, ponieważ jest w mniejszości. Radna 

Anna Maria Andrzejewska powiedziała, że również żałuje, że nagrania z posiedzeń komisji 

nie są upubliczniane. W jej opinii radna Magdalena Kosakowska wiele razy ubliżała innym  

podczas dyskusji.  
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Radna Beata Bruczyńska przedstawiła, złożoną na piśmie, interpelację w sprawie kanalizacji 

sanitarnej, nawierzchni dróg i chodników we wsi Mościenica. 

 

Radna Krystyna Janicka przedstawiła złożoną na piśmie interpelację w sprawie rozpoczęcia 

przygotowań do budowy nowego kompleksu oświatowego na terenie miasta Bnina. 

 

Radna Agnieszka Wiśniewska, odnosząc się do interpelacji radnej Magdaleny Kosakowskiej 

powiedziała, że głosowała np. za zwiększeniem powierzchni zabudowy na nieruchomości,  

na której miała powstać hala magazynowa z powodów ekonomicznych. Pieniądze pozyskane 

z tytułu podatku pozwalają na wykonanie inwestycji, czy obniżenie stawki opłaty za śmieci. 

Następnie, w imieniu Klubu Radnych Polska 2050, radna Agnieszka Wiśniewska 

przedstawiła trzy interpelacje (złożone na piśmie) w sprawach: 

- rozważenia wdrożenia na terenie gminy Kórnik aplikacji z harmonogramem odbioru śmieci, 

-  możliwości nawiązania współpracy z firmą Winiary w ramach programu „Foodsharing”, 

czyli idei dzielenia się żywnością, 

-  różowej skrzyneczki w każdej szkole oraz w OPS w gminie Kórnik. 

 

Radna Iwona Cupryjak przedstawiła złożoną na piśmie interpelację w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa w ruchu drogowym w Runowie. 

 

9. Zapytania: 

Radny Adam Zydroń nawiązał do interpelacji radnej Krystyny Janickiej dotyczącej budowy 

szkoły w Kórniku – Bninie. Przypomniał, że rozmawiał na ten temat z wiceburmistrzem 

Sebastianem Wlazłym, który wskazywał, że gminie opłaca się nabyć teren od osoby 

prywatnej, by szkoła powstała w obszarze wiejskim. Takie placówki otrzymują większe 

subwencje. Radny zapytał na jakim etapie są przygotowania, czy prowadzone są negocjacje  

z właścicielem nieruchomości. Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że były  

już prowadzone wstępne negocjacje dotyczące terenu przy skrzyżowaniu ulic Czołowskiej  

i Konarskiej. Przygotowywany jest mpzp. Burmistrz podkreślił, że lokalizacja obiektu 

wpływa na projekt. Odbędą się rozmowy nt. ceny gruntu. Kolejnym etapem będzie zlecenie 

opracowania dokumentacji obiektu.  

Radny Adam Zydroń odniósł się do treści odpowiedzi na jego interpelację (zamieszczona  

w 11. punkcie porządku obrad) dotyczącą m.in. przejścia na cmentarz od ul. Błażejewskiej  

w Kórniku – Bninie. Podkreślił, że wiele starszych osób wnioskowało, by przywrócić 
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przejście przez rów. Radny rozmawiał właścicielką terenu, która jest skłonna sprzedać 

nieruchomość. Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że pisemnie zaprosił 

właścicielkę do rozmów. 

Radny Adam Zydroń odniósł się do terenu przy ul. Śremskiej w Kórniku – Bninie. 

Zaproponował stworzenie parkingu na obszarze, gdzie obecnie zgromadzona jest ziemia.  

Na ten teren można przenieść miejsca parkingowe z obszaru przy promenadzie (ul. Jeziorna), 

a na zwolnionym terenie stworzyć pierwszy park miejski – zielone wejście na promenadę  

nad jeziorem Kórnickim. Radny zapytał na jakim etapie są rozmowy z konserwatorem 

zabytków. Zaapelował o zabezpieczenie terenu. Burmistrz Przemysław Pacholski 

odpowiedział, że wskazany teren jest w wyłożonym projekcie mpzp przeznaczony  

pod parking. Do UMiG Kórnik wpłynął wniosek o wydanie warunków zabudowy  

dla tego obszaru. Z Wydziałem PP UMiG Kórnik ustalono, że ze względu na uwagi 

konserwatora zabytków, zostanie wydzielona część z opracowania, tak by nie przedłużać 

procedury, uchwalić plan i nie wydawać warunków zabudowy. Burmistrz powróci  

do negocjacji z właścicielem działki.   

Radny Adam Zydroń przypomniał, że studenci przygotowali koncepcje zagospodarowania 

półwyspu Szyja, które on opublikował w portalu społecznościowym. Zapytał o wynik 

rozmów dotyczących długoterminowej dzierżawy półwyspu. Burmistrz Przemysław 

Pacholski odpowiedział, że trwają rozmowy. Odbędzie się spotkanie z ekonomem kurii,  

nt. wysokości stawki dzierżawy.  

 

Radny Jerzy Walczyk, odnosząc się do rozmowy nt. szkoły w Kórniku – Bninie przypomniał, 

że co roku MiG Kórnik dokłada kilkadziesiąt mln zł do utrzymania systemu oświaty  

w gminie. Wskazał, ze lokalizacja jest bardzo ważna. Oszacował, że zwiększona subwencja  

(z tytułu lokalizacji szkoły w terenie wiejskim) w ciągu pięciu lat zwróci poniesione nakłady. 

Radny zwrócił uwagę, że MEN planuje, by od 1.01.2022 subwencja nie była zróżnicowana  

ze względu na umiejscowienie placówki. Zaproponował zabezpieczenie różnych opcji. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, ze warto podjąć działania w celu zakupienia 

nieruchomości. Ze względu na wzrost ludności Kórnika – Bnina potrzebne  

jest zabezpieczenie terenu pod funkcje publiczne, czy społeczne.  

 

Radna Beata Bruczyńska również odniosła się do interpelacji radnej Krystyny Janickiej. 

Powiedziała, że w oficjalnym piśmie nie powinno zostać użyte określenie „miasto Bnin”, 

mimo, że zwyczajowo taka forma jest przyjęta. 
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Następnie radna powiedziała, że po zebraniu wiejskim w Skrzynkach (7.09.2021) wysłała  

do wydziałów UMiG Kórnik email zawierający 6 pytań. Radna otrzymała dotąd odpowiedzi  

z dwóch wydziałów. Ponowiła pytania, na które nie pozyskała odpowiedzi: 

- czy jest możliwość, i czy wysłano pismo w sprawie wydłużenia czasu palenia zielonego 

światła na skrzyżowaniu przy sklepie Netto w Kórniku, dla wyjeżdżających ze Skrzynek  

oraz w sprawie utworzenia prawo skrętu w stronę Mościenicy/ Mosiny, na wskazanym 

skrzyżowaniu; 

- czy podjęto prace nad budową chodnika przy drodze serwisowej prowadzącej do Skrzynek, 

od skrzyżowania ul. Woźniaka w Kórniku, przy stacji diagnostycznej pojazdów, do sklepu 

Netto, czy zadanie zostało wpisane do projektu budżetu. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że budowa chodnika jest rozważana.  

Nie zgodził się z propozycją przedłużenia zielonego światła na skrzyżowaniu od strony 

Skrzynek, ponieważ priorytetem jest umożliwienie sprawnego zjazdu z S11. Burmistrz  

nie wystąpi z wnioskiem. Odnośnie prawoskrętu wiceburmistrz Bronisław Dominiak wskazał, 

że droga jest za wąska. Zaapelował o cierpliwość, ponieważ środki na sporządzenie koncepcji 

modernizacji drogi wojewódzkiej od S11 do ronda w Mościenicy zostały wpisane do budżetu 

Województwa Wlkp. Radna poprosiła, by właściwe wydziały UMiG Kórnik udzieliły  

jej odpowiedzi.  

 

10. Wnioski radnych: 

Radny Andrzej Regulski przedstawił wniosek mieszkańca o przeprowadzenie rozmów z NFZ 

w celu uruchomienia w jednej z przychodni z terenu gminy, całodobowego dyżuru.  

 

Radna Iwona Cupryjak przedstawiła wniosek w sprawie oczyszczenia chodnika w Runowie.  

 

Radna Anna Maria Andrzejewska przedstawiła, złożone na piśmie i dołączone do protokołu, 

wnioski w sprawach: 

- zlokalizowania przy centrach handlowych w Kamionkach (ul. Poznańska) i Borówcu  

(ul. Główna) przejść dla pieszych, 

- udrożnienia rowu przy ul. Zapomnianej w Borówcu. 

 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przedstawił listę ponad 60 inwestycji realizowanych 

przez MiG Kórnik (projekt lub wykonanie). Są to m.in.  
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- budowy chodników: ul. Dworzyskowa w Radzewie, do os. Radosnego w Czmoniu,  

ul. Główna w Biernatkach, ul. Piotrowska w Szczytnikach, od ul. Dziennikarskiej  

do ul. Lazurowej w Koninku, Konarskie, ul. Porannej Rosy w Kamionkach, ul. Śremska  

w Kórniku, od ul. Poznańskiej do końca zabudowy w Szczodrzykowie, przy boisku 

sportowym w Szczodrzykowie, 

- budowy dróg:  Czmoniec,  Konarskie – Huby, Dębowa w Borówcu, Jaśminowa  

w Kamionkach, os. Nadwarciańskie w Trzykolnych Młynach, Krokusowa, Narcyzowa, 

Różana w Robakowie, w Kromolicach, Brylantowa w Kamionkach, Cicha w Szczytnikach, 

Grzybobranie w Borówcu, Kwiatowa, Akacjowa, Brzozowa w Gądkach, Kwiatowa, 

Wiśniowa, Leśna, Jeziorna, Nowa, Łąkowa, Palmowa w Skrzynkach, Lotnicza  

w Kamionkach, Maślakowa w Borówcu, Sowia, Międzylesie, Szarotkowa, Brylantowa  

w Szczytnikach, Spacerowa, Stokrotkowa w Kamionkach, Szeroka w Robakowie, Wiosenna 

w Borówcu, Zwierzyniecka w Kórniku, przebudowa Pl. Powstańców Wlkp. i ul. Szkolnej  

w Kórniku, Szkolna i Krótka w Robakowie, Szkolna w Borówcu, Drukarska w Koninku, 

Promienna w Kamionkach, od Klonowej do os. Tygrysiego, Wiatrakowa w Dachowie, 

Topolowa w Kórniku, Żerniki wraz z oświetleniem, Błonie w Kórniku, przebudowa  

w Czołowie,  

- budowy progów zwalniających, 

- budowa zintegrowanego węzła przesiadkowego przy stacji kolejowej w Gądkach, 

- budowa ścieżki pieszo - rowerowej wraz z infrastrukturą w Kórniku, 

- przebudowa dojścia do promenady nad jeziorem Kórnickim, 

- wykonanie przystanków, budowa pętli,  

- modernizacja parkingu dziedzińca wraz z odwodnieniem na Prowencie w Kórniku, 

- budowa parkingu przy ul. Średzkiej i Młyńskiej w Kórniku, 

- budowa świateł spowalniających na Al. Flensa w Biernatkach, 

- budowa ścieżki pieszo – rowerowej przy węźle Koninko do Żernik, 

- zadania realizowane we współpracy z Powiatem Poznańskim, w tym powstała przez 3 lata, 

za 40 mln zł droga  Gądki – Szczodrzykowo z infrastrukturą. 

 

Sekretarz Iwona Pawłowicz – Napieralska poinformowała o możliwości skorzystania  

przez mieszkańców Powiatu Poznańskiego, którzy ukończyli 65 lat, z darmowych szczepień 

przeciw grypie. Na terenie MiG Kórnik program obsługuje przychodnia PLR Zdrowie  

w Kórniku. Liczba szczepionek jest ograniczona. Ponadto, co tydzień w KCRiS Oaza,  
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jest możliwość zaszczepienia przeciw grypie osób 70+ oraz wszystkich chętnych przeciw 

covid-19, w tym trzecią dawką. Rejestracja nie jest konieczna.  

 

Radny Stanisław Duszczak, z uwagi na realność planów PLK, zaapelował o nie zaniechanie 

rozmów w sprawie uzgodnień projektu węzła przesiadkowego w Gądkach. 

Radny nawiązał do dyskusji nt. fotowoltaiki w MiG Kórnik. Przypomniał, że członkowie 

K.IRiPP pozytywnie zaopiniowali możliwość utworzenia farmy w terenie niezabudowanym 

w rejonie Kromolic.  

Radny podziękował za przekazanie materiałów dotyczących zagospodarowania obszarów  

w Błażejewku. Podkreślił, że uwagi zostały uwzględnione. Poprosił, by przy wiatach 

rowerowych ustawić stację do naprawy jednośladów.  

Burmistrz Przemysław Pacholski zapewnił, że rozmowy i przygotowania dotyczące węzła 

przesiadkowego trwają. Przypomniał, że w 2016 roku gmina uzyskała wszystkie uzgodnienia 

i zgody PKP na projektowanie. Wynikły jednak problemy własnościowe, które  

są rozwiązywane. Po uzyskaniu pozwolenia na budowę gmina aplikowała o środki 

zewnętrzne. Burmistrz zapewnił, że spotkania z władzami kolei mają na celu doprowadzenie 

do realizacji ważnego dla wielu mieszkańców gminy zadania. Radna Anna Maria 

Andrzejewska zapytała o możliwość ustanowienia na stacji PKP Gądki tymczasowych miejsc 

parkingowych. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że jest możliwość 

wydzierżawienia gruntu. Utwardzenie terenu tłuczniem musi być poprzedzone wycinką 

drzew, na którą trzeba pozyskać zezwolenie.  

 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty stanowią załączniki do protokołu. 

Radny Roman Genstwa podziękował radnym za przystąpienie do opracowania mpzp  

dla terenów, na których planowano utworzyć farmę fotowoltaiczną w Szczodrzykowie. 

Decyzja Rady uspokoi mieszkańców. 

Radny, odnosząc się do informacji nt. inwestycji przedstawionych przez wiceburmistrza 

Bronisława Dominiaka, podziękował UMiG Kórnik za sprawną realizację zadań.  

 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Przewodniczący Adam Lewandowski poinformował, że zgodnie z harmonogramem prac 

RMiG Kórnik, kolejna sesja odbędzie się 24 listopada 2021 roku, a posiedzenia komisji  

16 i 18.11.2021.  
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Przewodniczący przypomniał, że 29.10.2021 gośćmi MiG Kórnik będą przedstawiciele 

Gminy Bukowina Tatrzańska. Burmistrz zaprosił zebranych do wzięcia udziału w obchodach 

10 –lecia współpracy.  

 

Przewodniczący Rady przypomniał także o turnieju strzeleckim, który odbędzie  

się 30 października br. w siedzibie  KBBK. 

 

13. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski zakończył 

XXXVII Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

 

 

 

         Przewodniczący 

Rady Miasta i Gminy Kórnik 

    /-/ Adam Lewandowski 

 

 Protokołowała Helena Cyranik 

  

 

 

 


